
Zhpis z iednilni Vykonneho viboru KSH Stledoiesk6ho kraje konan6ho
dne 15. tervna 2022 na stanici HZS v Kladn6

Plitomni zaYY KSH:
Starosta KSH - p. Oldiich Lacina
BeneSov - pi. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef Stdtka
Kladno - p. Marlin Zuska
Kolfn - pi. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora - p. AleS Karda
Mdlnik - p. Franti5ek Dvoi6k
Nymburk - p. Marlin Kr6l
Praha-zttpad - p. Josef Myslin
Rakovnik - p. Zdendk Ledvinka
KORR - p. Milan RriZidka
KORM - pi. Jaroslava iedrdlov6

Celkem 12 ilenfi VV KSH s prfvem hlasovat.

Omluveni:
Praha-qiichod - pi. Zdenka Si,del6iov6
Pifbram - p. V6clav Jankovsky
KORP - pi. Hanka L6nsk6
KKRR - pi. RfiZena Maddrov6

Nepiitomen:
Mladd Boleslav - p. Ladislav HloZek

Drlle piitomni:
KKRR - p. AleS Znamenddek (zastupuje pi. RfrZenu Maddrovor-r, piedsedkyni KKRR)
Aktiv ZH-p. Josef P6v

Zapisov atelka: Petra Myslinov6 Cejpkov6

Piislu5nici HZS Stiedoiesk6ho kraje:
p. Miloslav Svato5
p. Jan Ry5avy
p. Radek Zobina
pi. Miloslava Ryglov6

Prtibdh jednrini:

ll Zahlienf - jedn6ni bylo zahajeno p. Oldiicliem Lacinou, starostou KSH, ve 14.02, kter,lrpiivital piitomn6 a pr'edal slovo p. Miloslavu svato5ovi, rediteli HZS Stiedodeskdho kraje. pa1
Svatos vyj6diil radost, Ze po dobd covidovd, kter6 br6nila osobnim kontaktrim, bude op8t uzs
a KSH realizovat spolednou Krajskou soutdZ v poLtrnimsportu. Pieje vsenr hodnd zdravi a aby
se jim daiilo v jejich pr6ci.

2/ lnformace HZS Stiedoiesk6ho kraje - potd ndsledovaly tii prezentace piednesene
pifslu5niky HZS. V r6mci prvni prezentaci (p. Rysavf) byli dlenovS vV KSH sezn6meni



s dinnosti HZS a JSDHO v dobd covidove pandemie, jeL zapohla vyhldsenim prvniho
nouzov6ho stavu v polovin6 biezna2020. Byl ziizen Ustiedni krizovy 5t6b a karantdnni mista
u vyznamn;fch subjektfi, u nichZ nelze pieru5it provoz (napi. elektr6rny). Probihala dezinfekce
veiejnych prostor, d-istribuce ochrannych pomricek a dezinfekce, HZS tyla n6pomocn6 pozddji
takd v mobilnich odb6rovlfch tymech u nemocnic apo zahileni odkov6nir. poait.l anarozyozu
vakcin do ordinaci praktickych l6kait. Mezi kai.dodenni povinnosti patiil b;hu Zel take sb6r dat
o stavu krematorii. Probfhaly distribuce testt do Skol, ndkteif piislusnici byli nasazeni
v soci6lnich sluZb6ch.

Dal5i informace se tfkaly zapojeniHZS a dobrovolnfch jednotek do pomoci pii migradni vln6
uprclrlikfi z Ukrajiny. Dne 24. irnora 2022 dollo k ozbrojen6mu konfliktu, kdy byL Ukrajila
napadena Ruskou federaci. Od 2. biezna 2022 je vyhl6Sen nouzovy stav. H2S zajist'ovaio a
st6le za.li5t'uje vyznamnou mdrou pomoc v KACPU neboli krajsklich asistendnich centrech
pomoci, kterd slouZi pro registraci uprchlikfi a je.jich rozddlenf napi. do ubytovacichzaiizeni
apod. KACPU take zajiSt'uje pracovni viza, zdravotnf poji5tdni a dalsi administrativni rikony
dtileZitd pro piijeti uprchlfkfi, jichL je ve Stiedodeskdm kraji registrov6no pies 50 tisic. HZS
spolednd s dobrovolnlfmi hasidi se takd podileli na pievozu up.rhtit ri do KACpU a n6sledn6
do ubytovacich lokalit atd.

Potd ndsledovala prezentace statistickych ridaifi (pi. Ryiglovd) a dalsich faktfr tliikajicich se
jednotek poldtni ve Stiedodeskdm kraji. Pani Miloslava Rliglov6 v t6to souvislosti poZ(d2la
piitomne dleny VV KSH, zda by rnohli ddlat urditou osvdtu v rozezn(x,6ni SDH a JSDHO,
uebot' velmi dasto s timto rozdilem rnaji probl6rn i starostovd obci a v neposlednf iad6 lidd
,,nehasidi". Pan Lacina v tdto souvislosti odpovdddl, Ze v mnoha piipaiecli to nenf tak
jednoduchd, nebot'dlen JSDHO mfrZe byt i dlenem SDH. Pani Ryglov6 doporudila, aby pro
zjednodu5eni bylo vysvdtleno, Ze v jednotce mohou byt pouze dlenov6 starsi 18 let a *6i t1;t
zdravotn6 zpfisobilf pro dinnost v z6sahovdjednotce.

Pan Kr61 vznesl dotaz t;fkajicf se minim6lniho podtu dlenfr zdsahovejednotky. Tento podet je
nyni z6'konem stanoven na 9 dlenti. PakliZe tomu tak neni, neni zasahiva.iednotka ,ptsbUita [.
sve dinnosti. Pan Kr6l uvedl piiklad zpraxe, kdy obec byla nucelu r.rsit zdfivodu maldho
zdjmu z6sahovou jednotku a uzaviela smlouvu s jinou otci. Ve chvili, kdy doslo k Zivelni
pohrom6, zasahovala smluvni jednotka v katastru svd obce, av5ak jiL ned,orazila do smluvn6
vdzaneho misto' Pan Kr6l se domniv6, Ze by podet dlenfr jednotky mcl byt sniZen, av5ak tuto
skutednost v soudasnd dobd z6kon neumoZfiuje. Pani Rygiov6 doplnila, ie jednotku ziizuje a
ru5i obec, kdy za jeji akceschopnost zodpovid6 starosta, kterf je plne zodpovidnlyi za piipadiou
situaci, pokud jednotka nebude akceschopn6.

Posledni prezentace se tykala uspoiadanf a dinnosti operadniho stiediska HZS Kladno (p.
Zobina). Na operadnim stiedisku jsou piijim6na tisf,ovi vol6ni linek I 12 a 150. Operadnich
stiedisek je nyni 14 v republice. Provoz operadniho stiediska funguje jako dvan6ctihodinov6
smdny. v letech 201212013 probEhla rekonstrukce operadniho sfiedist<a.

Prezentace s piedn6Skami skondily v 75.25,n6sleduje desetiminutov6 piest6vka.
V 15.35 hod. za(,indvlastni jedn6ni VV KSH.

3/ Volba zapisovatele a ov6fovatehi zrlpisu - na zapisovatele je navrZena petra Myslfnov6
Cejpkov6, jako ovdiovatel6 jsou navrZeni p. Oldiicli Lacina a p. Josef Myslin. O tdchto n1vrzich
je d6no hlasovat.



Vfsledek hlasovdni: 11 dlenfi s prfvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a t hlas se
zdrLel hlasov{ni.
Hlasov:ini i. 1: Zapisovatelka a ov6iovatel6 zripisu byli schvr{leni.

4lPliprava spolein6 soutdZe v poZrlrnfm sportu - informace podal p. RtZidka za KSH a pi.
Rlfglov6 zaHZS. V soudasnd chvili je piipravena veSker6 administrace tlikajici se soutdZe, na
okresni sdruZeni byly zasldny informace tyfkajici se parkov6nf a tyto inftrmace jsou take
zveiejndny na str6nk6ch KSH.

Pi. Havlfnov6 se dot6zala, zda ndkdo bliZe Kladnu nemd: moZnost poskytnuti zitloLni dasomiry,
aby nemusel jezdit ziistupce Kolina, av5ak bliZ5i dasomira bohuLeT neni,.lak je n6slednd
z.jiStdno.
P. Zuska podal informaci, Ze piivezl soutdZni stroje.
P. Lacina uvedl, Ze dostal podndt k piihl65k6r"r, - bylo by dobr6, aby piiStf rok bylo moZno
piihl65ky piepisovat jako editovatelne pdf.
V souvislosti s piihl65kami se dotdzal p. Zuskana nejednotnost piihl65ek do krajsklfch soutdZi,
kdy jedna soutdZ (krajskd kolo ml6deZe) se piihla5ovalu p.orir.drictvim google formul6ie,
druh6 soutdZ nikoliv, av5ak v5echny piihl65ky findlnd kondi na stejnem emai'iu.
Pan Lacina uvedl, Ze by raddji zfistal u privodnfho systdmu piihl65ek, nikoliv u piihl6Sek pomoci
fornrul6it. Zde reagovala pani iedrdlov6, kter6 uvedla, Le je velk6 Skoda, Ze v kraji tento
systdm nezname, nebot' ztakto koncipovane piihl65ky se rovnou piepisovaly kategorie
soutdZicich a neni tedy nutno v5e piepisovat rudnd. Poddkovala pani Sinaei6iove za perfektnf
zvlildnuti toho rikolu a domnivd se, Ze je zbytednd v soudasnd dobE v5e tisklout. Doiesit bude
tieba kolonku kontaktu na vedouciho a elektronickd potvrzeni zokresu, Ze spiihl6skou
souhlasi. PovaZuje za zbyte(nd tisk mnoha papirfr a jejich razitkovimi, kdy tyto papirov6
piihl65ky za 5 let jsou urdeny ke skartaci.
P. Lacina doporudil, aby rada ml6deZe ndzornd tento system ukdzala a vysvetlila, pot6 bude
fin6lnd rozhodnuto , zda se u ndho zfistane.

V r6mci tohoto bodu vznesla pani Vilimkov6 d,otazna moZnost, aby si Leny rozhoddi na Krajsk6
soutdZi v poZdrnim sportu vzaly nikoliv sukni od stejnokroje (s pod5ivktu), ale lehdi a mdnd
form6lni sukni, a sice zdrivodu hl65enych velmi vysokyfchieploi (aL38 st.'C) navfkend. pan
RtZidka apani R;1iglov6 v tomto nevidi i.adny probldm a je doporudeno piftomn;im z6stupctm
OSH, aby ve svlfch okresech tuto informaci piedali, pokud vysilaji na krajskou soutdZ mezi
rozhoddimi takd Zeny.

D6le probdhla debata o obderstveni a pitr-rdm reZimu pro rozhoddi. Toto zajisti pan Zuska. pan
Lacina vyplati panu Zuskovi z{lohu ve vy5i 15.000,- Ki na zaji5tdni pitnetro reZimu a
obierstveni pro rozhodii. Proti tomuto ndvrhu neni zfdnych nrimitek.

5/ Informace z KKRR - pani Maddrovou, piedsedkyni KKRR, zastupuje p. Znamenift,ek.
Omluvil pani Maddrovou (t. d. v l6znich) a podal informaci o kontrolni dillosti KKRR od
posledniho jedn6ni VV KSH. Na konci biezna probdhla n6sledn6 kontrola na OSH Nymburk,
kdy byla splndna ve5ker6 uloLend opatieni. Dale 26. dubna probdhla kontrola na OSH Benesov
(iza tidasti UKRR), vSe bylo bez ztlad. DalSi kontrola probihla 10. kv6hra na OSH Koli,, tak6
zde nebyly zji5tdny Lddne zdvady. Dne 17. kv6tna prob6hla kontrola hospodaieni KSH, kdy
byla zkontrolov6na fdetni agenda, zitpisy z jednan| dariove piizndni ati. Take zde nebyly
zji5tdny 26dne zdvady.



6/ Krajskd sout6l hry Plamen a dorostu - vyhodnoceni - slovo bylo piedano z6stupctm
KORM - p. Karda api. iedrdlov6. SoutEZ je hodnocena kladnE, pochvalndle zhodnoc enacel6
piiprava soutdZe. Nepiijemn;fm prvkem je mal6 ridast rozhoddich, nebot' ndkteii rozhoddi
nepiijeli, aniLby se omluvili, zejmdna v neddli byla situace s podtem rozhoddich kritick6, p.
Karda uvedl, Ze ndkter6 bd)inl, obsazen6 posty rozhoddimi bylo nutno vynechat.

Pan Zuska uvedl postiehy od z6stupcri OSH Kladno na t6to soutdii. Organizaceje hodnocena
kladnd, av5ak vznesl piipominku k neprofesionalitd rozhoddich a neznalosti discipliny .U Zpy
byly na stanoviStich nejasn6 pokyny. Plipominky budou projedn6ny Krajskou odbornou radou
mlildeLe.

7/ Setkrf,ni ZH na okrese Rakovnik - informace podal p. Ledvinka. Setk6ni probEhne ve
dtvrtek 23. (,ervna 2022 v aredlu Pivovaru Kru5ovice. Vsechna auta budou paikovat uvniti
are6lu, pouze autobusy budou smEioviiny na jin6 parkoviStE. Soudristi programu bude vystava
hasidsk6 techniky. V soudasnd dobd je dle informace kancelafe KSH pfintaS..ro asi 100
ridastnikt (zpdtnd vazba j e StE neni ze v'S ech okre st).

V tomto bodd vystoupil tak6 p. Josef Phv auvedl, Ze je tieba napl6novat Krajsk6 setkini ZH
pro dal5i roky, zde reagovala pi. Vilimkovil, Ze tento pl6n jiZ schvaloval VV a akce jsou
napl6nov6ny do roku 2025. Poiadatelem setk6ni ZH je v pii5tfm roce okres Praha-zdpad,.

8/ tinnost komise historie - p Lacina piipomndl, Ze do konce dervna by mE:lkaZdyokres dodat
jeden dkinek o zapojeni haside do odboje. Pan Lacina hodnoti tento postupjako spravnf krok,
aby nejprve byly dod6ny plfbdhy a teprve pot6 by vznikalapfivodnd zamyiiendkniha.

Dne 30. dervna 2}22probdhne setkiini Krajsk6ho aktivu ZHadleniKomise historie v Lidicich.
Jedn6 o setk6ni, ktere vzd|hold obdtem lidick6 tragddie, od.niZpied n6kolika dny uplynulo g0
let. Zaji5tdna je prohlidka pietniho rizemi a piilehl;fch expozic, posl6ze je ve-vedllisi oU.i
(KndZeves) zaji5tdn obdd a probdhne zde spoledn6 jedn6ni AZH aKomise historie. pan Lacina
navrhuje uvolnit zrezervy d6stku 5 tisic Kd na toto setkdnf. O n6vrhu je drlno hlasovat.

Vfsledek hlasovfni: V5ichni ilenov6 s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl pROTI a nikdo
se nezdriel hlasovdnf.
Hlasov6ni i. 2: VV KSH schvilil idstku 5 tisic Ki na vyjezdnf zasedr{ni Aktivu ZH a
Komise historie.

9/ Schvileni rozdileni dotace na roky 2022t2023 - dlenrim VV KSH byl piedloZen pisemn;f
materi6l, jedn6 se o jiZ upravenou tabulku na zitkladd piedchozictr 3eAnani, kter6-se tyki
rozd6leni dotace ze Stiedodesk6ho kraje na dal5i obdobi. Nynf se dek6 na podpis veiejnopr6vni
smlouvy pani hejtmankou. KpiedloZen6mu materi6lu neni iidnych piipomfnek ale Lay o
rozddleni dotace drino hlasovat.

Vysledek hlasovrlni: V5ichni ilenov6 s prr{vem hlasovat PRO, nikdo nebyl pROTI a nikdo
se nezdrZel hlasovini.
Hlasovini i.3: Rozd6lenf dotace na roky 202212023 bylo schvfleno.

10/ Prodej budovy se sidlem kanceldie KSH - p. Lacina podal informaci o definitivnim
prodeji budovy v Ohradni ulici, vlastnikem jiZ neni HVP. Novy majitel, firma profence s. r. o.,
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zaslal vSem n6jemcfim dopis, kter;i obdrZel take starosta KSH. O dal5fm postupu setrv6nf KSH
v budov6 bude jedn6no.

11/ Inform ace ze Shromr{Zdini piedstavitehi SDH - p. Lacina uvedl, Ze na v6t5ind okrest
tato shromdLddni probEhla a bylo odhlasov6no navy5eni dlenskych piispdvkt, ndkterd okresy
budou tento krok absolvovat aL na podzimnim shrom6Zddni. Slovo ji pied6no z6stupctrn
jednotliqfch okrest.

Kutn6 Hora - ridast 40 procent, pifspdvky budou schvalov6ny aLnapodzim.
Bene5ov - shrom6iddni bylo usn65enischoprrd, je schv6lena d6stka 150 Kd na v5echny dleny
bez rozdilu vdku.
Mdlnik - shrom6Zddni probdhlo je5tE piedtim, neZ byly oficidlnd porvrzeny piispdvky
tistiednim shrom5Zd6nfm, bude tedy projedn6v6no na podzim.
Nymburk - odhlasov6na d6stka 200 Kd za v5echny dleny bez rozdilu. V diskuze padl take
n5:vrh, Ze by bylo vhodnd dftnarozmy5lenou jeStd dal5i navy5eni na 250 Kd s tim, Zeiy ztakto
navic ziskanych prostiedkt byl zaplacen pracovnik kancelaie na plly tivazek.
Ptaha-zftpad - jedn6ni bylo usn65enischopne, odhlasov6na d6stka 200 Kd na osobu bezrozdilu
vdku, pouzejeden dlovdk vyj6diil kategorickd ne, ostatni s n6vrhem souhlasili.
Rakovnik - fdast byla 63 procent, pifspdvky byly odhlasov6ny na 150 Kd na osobu.
Kolin - shrom6Zd6ni probdhn e J . 10., bude jedn6no o d6stce 150 Kd na osobu.
Kladno - velmi slab6 ridast na shrom6Lddni (7 SDH z celkovych 35), probdhlo vSak pied
celost6tnim odhlasov6nim navlf5eni piispdvkfi. V tuto chvfli je tieba zv|iit',iakd6l postupovat.
Reroun - jedn6ni bylo usn65enischopnd, o zved,finipiispdvkri se nehlasovalo, byla pouze pidaru
informace o totnto zam6ru, hlasovat se bude na podzim. Starosta OSH navrhuje jednotnou
d6stku 160 Kd, z r.irovn6 okrskfr vzeSel tak6 n6vrh na 200 Kd.
Praha-vychod - starostka OSH je omluvena, informaci podal p. Lacina - jedn6ni bylo
usn55enischopnd, s navySenirn piisp6vkfr bylo vysloveno ndkolik nesouhlasnfch stanovisek,
hlasov6no bude aZ na podzim.
Mlad6 Boleslav - starosta OSH neni piitomen, informaci podal p. Lacina - na jarnim
shrom6Zddni bylo iedeno, Ze se na podzim budou zvedat piispdvky, konkrdtni d6stka vSak
nepadla.
Piibram - starosta OSH nenf piftomeu, dle poskytnut6 informace je odsouhlasena d6stka 150
Kd na dosp6l6ho a 100 Kd na MH do 18 let.

12/RfiznE
al Yliezdnf zasedrlnf Aktivu ZH - v letoSnim roce by se mdlo uskutednit v Usteckdm kraji,
piibliZnd polovina zaiI. Y Lidicich bude dohodnuto, zda pojednou pouze dlenovd AZH lebo i
dlenovd Komise historie.

b/ Vyjezdni zasedrinf VV KSH - p. Lacina d,tl6, ke zvdLeni, zda by byl zajem o vyjezdni
zasedtni VV KSH, kter6 by se ziejmd uskutednilo v iijnu nebo v listopadu. eravddpodobnd by
se jednalo o Polsko. Je d6no hlasovat o tom, zda je o ziljemo toto zasedini.

Vysledek hlasov{ni: 8 ilenfi s prdvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a zbi,vajici
ilenov6 se zdrZeli hlasovrini.
Hlasovr{nf i.4z zimEr realizace vyjezdniho zased6ni vv KSH byl schvdlen.

c/ Dohody - dotaini prostiedky na zhotoveni historick6ho praporu - dohody byly zasliny
emailern s Z6dosti o vr6cenf dvou vytiskri s podpisem starosty Sorl. oo.rd se nevraiity aonoOy
z SDH Libdice (PZ) a z SDH Koz6rovice (PB). Starosta KSH doporuduje podkat do 30. srpna



s tim, Ze pokud se tyto dohody nevr6ti, projedn6 VV, jak br,rdou vytrZity nevyderpand finandni
prostledky.

d/ Dohody na sout6i v TFA - dosud nezaslalaSDH Kostelec nad iernfmi lesy (KO, TFA pro
Mlad6 haside) a SDH Ridany (PV, TFA pro dosp6td).

el iitrtost o podporu na realizaci hasiisk6 fontriny - p, Lacina tlumodil Z6dost p. Nitry o
podporu ve vy1iSi 5 tisic Kd na realizaci hasidske fontany v r6rnci Mdlnick6ho kultuiniho leta,
kter6 piipravuji Mdlnfk a Litorndiice. Akce probdhne 27. srpnat. r.
P. RfiZidka doporuduje akci podpoiit.
P. Dvoidk uvedl, i.e jako okres tak6 podpoii d6stkou 5 tisic Kd.
P. Lacina doplnil, Ze d6stka r-rebude poskytnuta jako finandni dar, ale jako protiplndnf nazdkladd
protidtov6ni dariovymi doklady.

O n6vrhuje posleze d6no hlasovat.

Vfsledek hlasovfni: 11 ilenfi s pr{vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 1 ilen se
zdril,el hlasovrini.
Hlasovrini i. 5: VV KSH odsouhlasil iristku ve vy5i 5 tisic Ki jako podporu na realizaci
hasiisk6 fontrlny v rdmci MElnick6ho kulturniho l6ta.

f/ Ocen6ni pro slovensk6 hasiie - p. P6v poZddal o uddleni ZdsluLne medaile KSH p.
Ladislavu Dolansk6mu z Dobrovol'n6ho hasidskdho zborur Mate.jovce nad Horn6dom a d6le o
eU fSU pro pana L'ubomira Vaika z Dobrovol'n6ho hasidskdho zboruPriekopa. O niyrzich
je d6no hlasovat.

Vysledek hlasovr{ni: Vsichni ilenov6 s pr{vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdrZel hlasov6ni.
Hlasovrini i. 6: ocendni pro slovensk6 hasiie byro schvrileno.

Pozn: Po tomto hlasovdni bylo zji5t6no, Le pan Dolansky jiL ZdsluLnou medaili KSH zfskal
v loiskdm roce, bude tedy s p. P6vem projedn6na n6hradni forma ocen6ni.

g/ Struin6 informace ilenti VV KSH

p. P6v - navrhuje jako moZne vyjezdni zasedfni do hasidsk6ho muzea na Slovensko.
p. Dvoidk - jii' zmind,nou fontdnu by mdl dirigovat ten samlf dlovdk jako v Litomdiicich, na
okrese Mdlnik probdhly kvdtnovd soutdZe.
p. Krdl - probdhly soutdZe, piivezl krabici se starymi rnobily, kterd na soutdZich byly vybr6ny.
p. Ledvinka - prob6hly soutdZe, probih6 liga pro d6ti.
pi. Havlinov6 - probdhly sout6Ze, probih6 Kolinsky poh6r v bdhu na 60 m.
p. Zuska - minuly vikend probdhla posledni soutdZ v bdhu na 60 metrfr a stovky.
Reprezentantka Veronika Lev6kov6 z SDH Brandysek vyhr6la krajskd kolo a postupuje na
republiku.
p. Stotka - probdhly soutdZe, na ftvaru HZS se konalo vyhodnocenf pooDM.
p. RtZidka - vznesl dotaz na moZnost j edn6nf KORR v zasedacf mistnosti OSH PV, zd,a je toto
moLne i v dobd pracovnf neschopnosti pani Sindel6iove? Pan Lacina nevidi probl6m. Jedn6ni

1 Pravopis je dle slovenskrich norem. - pozn. zapisovatelky
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tedy probdhne pravddpodobnd na konci dervna. Pan RfiZidka ditle doplnil, Ze v piiStim tyfdnu
probdhne koordinadni schfizka ohlednd TFA.
p. Myslin - vsechny soutdZe na okrese probdhly, bylo vyhodnoceno pooDM.

13/ Ziry€r jednr{ni - jelikoZ jiZ nenf dal5ich podndtfr di piiporninek, pan Lacina ukoldil
zaseddni, kdy poddkoval HZS za umoLndnf jedn6ni vjejich prostor6ch. VSem piftomn;fm
podEkoval zau(,ast na.f edn6ni a popi6l St'astnou cestu domri.

Jedn6nf skondilo v 16:58 hod.

Se zndnim zdpisu souhlast:

Oldiich Lacina, ovilovatel zdpisu:

a/^/

N, \-
Josef Myslin, ovdiovatel repiru,..\.\\L

Ztipis vyhotovila:

Petra Mysrrnovf cejpkovri: /::fu((.ifu


